
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 1. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1932

Hvad er ministerens kommentar til artiklerne ”23 mio. stjålet fra psykiatri-brugerne” og

”Penge bruges til at lappe huller” i Nordjyske den 29. september 2020, og mener ministe-

ren, det er rimeligt at man ikke kan få afløb for de ekstra midler på et område som psykia-

trien, der reelt har været underprioriteret de sidste mange år sammenlignet med somatik-

ken?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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